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Høringssvar i forhold til Specialkørsel: 

Vi anbefaler, at man holder fast i den kurs, man har lagt med at have specialkørslen i Norddjurs indliciteret. 
Hvorfor lave om på noget, der fungerer? 

Den kørsel, der er i specialområdet og har været siden 2017 fungeret rigtigt godt. 

• Vi har trygge børn og forældre, som oplever fast personale og god service. 
• Personalet modtager børn, der har haft en god start på dagen. 
• Det er fleksibelt i forhold til ændringer 
• Godt samarbejde med kørselskontoret. 
• Det er billigere end at udlicitere (iflg. Norddjurs Kommunes egen sagsfremstilling) 
• Busserne kan benyttes af specialpersonalet til kørsel af specialbørn i skoletiden. Det giver mulighed 

for at specialeleverne også kan komme ud og opleve noget og deltage i kommunens skoletjeneste-
tilbud. 

Alt i alt håber vi, at det kan fortsætte som det er nu og at man indregner en løbende udskiftning af 
vognparken. 

 

På vegne af medarbejderne i 

Områdeudvalg for skole-og dagtilbud 

Susan Ravn Jensen  

 


